
           - ВЈЕРУЈЕМ У СЕБЕ-                                            
 
          „Да би постао велики, прво мораш имати велике снове“. 

Зашто људи одустају од свог циља? Гдје су нестале све те златне 

птице људских снова? Сматрам да би свако у животу требао да има 

свој циљ. Пут до њега није нимало једноставан. Ако кренеш на ту 

дугачку стазу, не смијеш посустати. На њој ћеш наћи многе 

препреке, али вјером у себе моћи ћеш их прећи. 

              Мој циљ је да једног дана будем успјешан човјек, да волим 

и да будем вољен. Нећу се суздржавати свог мишљења нити ћу 

бити тих. Желим да ме други људи поштују и да свако чује за моје 

име. Наравно, на том путу ће бити много грешака. Неке од њих ће 

бити мале, а неке велике, али свака од њих ће ме научити нечему 

новом и нећу дозволити да ме обесхрабре. Јер, послије сваког пада 

треба устати. 

              Малим корацима самопоуздања, марљивим уљењем, 

радом и вјером у себе, знам да ћу остварити свој циљ. Без обзира 

да ли је то негдје записано, знам да ћу успјети. Ако није суђено, ја 

ћу то да урадим. Ако стигнем до границе, прецртаћу је, ако наиђем 

на крај, створићу од њега нови почетак. 
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